
Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2009-12-13 
 
Närvarande: Gert Åkerman (ordf.), Åke Lindén, Petra Thörn, Roger Andersson,  
                     Urban Lundbäck, Rasmus Myklebust, Björn Johansson 
Adjungerad:  Mats Sjödin 
Inbjuden:      Andre Nilsson 

  
 
§1 Mötets öppnande 
 Ordförande öppnade mötet kl: 17.10 och hälsade alla hjärtligt välkomna. 
 
§2 Val av sekreterare 
 Urban valdes till sekreterare 
 
§3 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§4 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående styrelsemötesprotokoll 2009-08-30 godkändes. 
 
§5 Ekonomisk redogörelse 

Ekonomin visar ett minus mot budget på cirka 120 000 kronor. Dock är en del  
budgetsiffror felaktiga. Gert och Åke måste se till att budgetsiffrorna blir 
korrekta fr.o.m nästa budgetår 1/5. 
Det verkliga underskottet för verksamhetsåret förväntas bli cirka 50 000 kronor 
vilket i första hand beror på satsningen  på Schackfyran. 

 
§6 Utlåning av material från U-Schack  

En ny policy för utlåning av klockor och bräden beslutades (se separat 
bilaga/hemsida). Huvudsakliga förändringen är att etablerade klubbar (äldre än 
två år) inom länet betalar hyra för materiel som används till normal verksamhet. 
Under en övergångsperiod av två år från beslutet behöver etablerad klubb inte 
betala hyra för redan uttaget materiel. 
 

§7 Ersättare för Daniel Löfberg som webmaster för U-Schacks hemsida. 
Urban Lundbäck tar över som webmaster för hemsidan fr.o.m. 091213.. 

 
§8 Rapport från Länslaget 

Länslaget har genomfört planerade aktiviteter med gott deltagande och inom 
budgetramar. Tyvärr har nästa alla deltagare utanför Västerås slutat i länslaget. I 
väntan på att länslaget gör skäl för namnet kommer U-Schack inte att 
subventionera tävlingsdeltagande förutom utbytet med andra län. 



 
§ 9 Rapport från tävlingskommittén 

Verksamheten har bedrivits i normal omfattning. Utgifterna har varit klart lägre 
än budget framför allt beroende på att man kunnat återanvända priser. 
Dåligt deltagande på flera tävlingar. Arosträffen lockade bara ett lag i grupp A 
och inget i B. Tävlingen läggs ned. 
Upptaktsträffen för klubbarna var välbesökt. Per Hultin SSF informerade om 
schackfyran. Schackfyran debatterades livligt vid mötet..  
Västerås Open anordnades av Västerås SK och VASK som ersättning för Hallsta 
Open. Tävlingen lockade ungefär lika många deltagare som etablerade Hallsta 
Open och deltagarna var mycket nöjda med arrangemanget. Tävlingen 
återkommer nästa höst. 

 
§10 Rapport från Schackfyrankommitten. 

Budgeten har överskridits framför allt pga inköp av spel, tröjor och priser. 
Regler för Schackfyran inklusive kvalgränser ska finnas på U-Schacks hemsida. 
Rasmus tar fram sådana före årsskiftet. 
Inbjudan till semifinaler ska kompletteras med kvalgräns samt en passus om att 
medlemsskap i schackklubb är obligatoriskt för deltagande. Urban gör ett 
förslag som remitteras till Rasmus och Mats och som efter remiss läggs ut på 
U-Schacks hemsida. 
 

§11 Rapport från Utbildningskommitten. 
Höstlovslägret ställdes in , men sportlovslägret hålls planenligt. Datumen för 
lägret ska vara 5-7/3. Urban ändrar de felaktiga uppgifterna på hemsidan. 
SOSS-kursen ställdes in pga för få anmälda. 
 

§12 Rapport från Seniorkommitten. 
Distriktsserien är igång med sju deltagande lag. Mer än hälften av lagen är från 
VSK, trots att Hedemora som ligger utanför distriktet getts dispens att delta. 
Önskvärt att få en större spridning av deltagande klubbar till nästa säsong. 
Fortsättningsvis kan seniorkommitén ingå i tävlingskommitén. 
 

§13 Övriga frågor. 
På förslag av André beslutades att nästa möte hålls i VSK:s  klubblokal som 
ställs till förfogande gratis.  
 

§14 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 
Mötet avslutades och det beslutades att nästa styrelsemöte hålls den 9 maj 2010 i 
VSK:s klubblokal Källgatan 9A klockan 17.00. Gert ordnar med fika och kallar 
som vanligt. 

 
 

 …………………………..   …………………………. 
 Vid Pennan    Ordförande 
 Urban Lundbäck   Gert Åkerman 


